

Styrgruppsmöte SuHRF Sustainable Heritage Research Forum – mötesprotokoll.

2019-10-16

Närvarande ledamöter: Magnus Johansson, Mattias Legné, Tor Broström (via telefon), Helen Martinsson – Wallin.

Adjungerade ledamöter: Susanna Carlsten, Magnus Wessberg och Joakim Andersson.

1. *Mötets öppnande*

Mattias förklarade mötet öppnat

2. *Fastställande av dagordning*

Dagordningen fastställdes efter ändringen att punkt 8, *SuHRF Symposiet* behandlas vid punkt 5, *forskningsledarnas rapportering*.

3. *Val av justeringsperson.*

Magnus Johansson valdes till att justera protokollet

4. *Ekonomi*

a. *Uppföljning*

Mattias påminde om hur budgeten ser ut i stort. I budget finns det ungefär lika mycket medel för drift av forumet som det finns pengar att dela ut till ansökningar. När ett kvartal återstod av året fanns totalt ca 400 000 kvar av budget att förbruka, och här ingår då lönedel. Av 260 000 budgeterat för forskningsstöd av olika slag har ca 30 000 delats ut för att ta emot Andrea Luciani och Thorny Barnadottir.

b. *Ändring i budget gällande Annas tjänst.*

Förslaget är att lägga till 30 timmar till Anna Karlström för arbete under resten av året då Anna redan arbetat upp årets timmar. Det är ett engångsbeslut och nästa år behöver arbetet i forumet planeras så att alla medarbetare kan hålla sig inom sin tjänstgöringsgrad.

Beslut:

Anna tilldelas upp till 30 extra timmar för arbete under resten av året.

5. *Forskningsledarna rapportering*

Sedan förra styrgruppsmötet har:

- Susanna och Anna presenterat och diskuterat SuHRF på Byggnadsvårdens konvent i Mariestad.
- den offentliga samtalsserien om Visby världsarv genomförts, den senaste gången med fokus på Visby ringmur.
- våra gästforskare presenterat sin forskning på Sustainable Heritage Seminar
 - 18 sep QingHua Gau
 - 31 sep Andrea Luciano
 - (den 6 nov kommer Thorny Bardadottir)
- kulturvårdsseminariet genomförts varje onsdag morgon kl 8.15.

Styrgruppen diskuterade att det är svårt att nå ut med informationen om seminarium till kolleger och några idéer om hur vi skulle kunna förbättra detta föreslogs:

- samordna seminarierna med Olles forskningsluncher.
- Slå samman flera seminarier
- Låta gästforskare ge mer populärvetenskapliga föreläsningar.

Vidare informerades om SuHRF-symposiet som går av stapeln den 5 december. Forskningsledarna har bjudit in tre talare:

- Stefan Simon
- Sophia Labadi
- Kalliopi Fouseki

6. *Inkomna forskningsansökningar*

Joakim föredrog de tre ansökningarna för gästforskare och de tre ansökningarna för gästdoktorander som kommit in.

Frågan lyftes vad som händer om den angivna budgeten för resa och boende inte håller. Styrgruppen kom fram till att det är den sökandes ansvar att se till så budget håller och om det blir fel får forskningsledarna i första hand diskutera omprioriteringar med den sökande och i andra hand så kan bokningen inte genomföras.

Instruktionerna för ansökan skall uppdateras med information om att sökande bör använda Lingmerts resebyrå för att få en så riktig kostnadsbild som möjligt.

Styrgruppen var beslutsam för tre ansökningar enligt nedan. De övriga tre ansökningarna beslutas per capsulam via mail.

Beslut:

- Att bevilja Anna Karlströms ansökan om 23 350 kr för gästforskare.
- Att bevilja Anna Karlströms ansökan om 26 660 kr för gästdoktorand.
- Att bevilja Tom Mels ansökan om 27 500 kr för gästforskare.

7. *Referensgrupp*

Beslut:

Forskningsledarna får till uppgift att bjuda in följande personer till referensgrupp:

- Aiofe O'Brien – världskulturmuseet
- Rebecka Nolmark – Kulturdepartementet
- Elisabeth Schellekens Dammann – UU/filosofi
- Marika Hedin – Riksbankens Jubileumsfond, fd Gustavianum och Vasamuseet
- Ingrid Martins Holmberg – GU Kulturvård
- Ingegärd Eliasson – GU Kulturvård
- Madeleine Nobs – NCC hållbarhetschef
- Susanne Pluntke/Otto Ryding – Boverket
- Terese Sonehag/Camilla Altahr-Cederberg/Anna Donarelli – RAÄ
- Lars Lundqvist – RAÄ

- Peter Aronsson – Linnéuniversitetet
- Dennis Axelsson – Göteborgs stad/stadsbyggnadsutveckling
- Roland Engkvist – Samordnare EU Region Gotland
- Patrik Prax – biträdande lektor speldesign

8. *Datum för år 2020 styrgruppsmöten*

Förslag: 12 feb, 15 april, 10 juni, 14 okt, 2 dec.

Beslut:

Forskningsledarna skickar ut en Doodle så att så många som möjligt kan vara med på styrgruppsmötena.

9. *Övriga frågor*

Inga övriga frågor var anmälda.

10. *Mötets avslutande*

Mattias förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:



Magnus Wessberg

Justeras:



Magnus Johansson

